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Møtereferat 

Styremøte 26.10.2022 
Til stede: Synøve Reiten, Monika Tordhol, Gunhild Habberstad, Lars Erik Grøndal, Kine Madelen Hansen og Yvonne 

Hansen. Janka Markhus og Marianne Tryggestad fra AR deltok på første del av møtet. Alle via Teams 

Fravær: Ingen 

Styremøtereferatet ble godkjent av alle: 10.11.2022 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 

12/22 

 

 

 

 

13/22 

 

 

 

 

 

 

 

14/22 

 

 

 

15/22 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

16/22 

 

 

 

Gjennomgang av forrige 
styremøtereferat 
 
 
 
Karantenetid i forbindelse med at 
avlsdyr har gitt sykdom i et kull før 
neste kull avles 

 

 

 

 

Begrensninger i antall avkom for 
hannhunder i utlandet? 

 

Ønske om en oppdretterdag 

 

 

 

 

 

 

 

Det er ønskelig å se på punktet i 
retningslinjer for avl om AD og HD, 
med dispensasjon for HD C og AD 1 

 ( 50% regelen). 

Referatet ble sendt på mail i etterkant av 

møtet og godkjent. 

 

Det ble drøftet med AR om hvor lang en 

evt karantenetid bør være. Det ble 

foreslått et års karantenetid når det var 

aktuelt. Man ønsker i denne 

sammenheng å sanke informasjon samt 

være proaktive og at alle sykdomstilfeller 

meldes inn. 

 

Det vil bli satt opp et oppdrettermøte 

som kan sjekke dette videre. 

Janka fra AR kom med et forslag om å 

arranger en oppdretterdag med 

kullgranskning. I denne sammenheng er 

det også ønskelig med en utstilling for de 

som vil det. Det ble foreslått å leie hallen 

i Drammen, og slutten av august kan 

være et godt alternativ. Det er også 

ønskelig med en hannhund parade ifm 

med arrangementet.  

 

Forslag til vedtak og innspill skal 

diskuteres mellom AR og 

Styret 

 

 

 

Styret og AR 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Styret, AR og 
oppdrettergr. 

 

 

 

Styret, AR og 
medlemmer 

 

 

 

 

 

AR og 
Oppdrettergr. 

 

 



 

Side 2 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Mentalitet på rasen 

 

 

NKK - Hundesport 

 

 

 

 

 

 

 

Styrestruktur 

 

oppdrettergruppe. Det vil bli innkalt til et 

møte mellom disse to gruppene. 

 

Gunhild vil komme med resultater fra 

testen hun har gjennomført med sin 

hund. 

NKK sendte en forespørsel til alle 

raseklubbene om de ønsket å skrive en 

artikkel til Hundesport. 

Redaksjonskomitéen vil bli forespurt 

først om å komme med ett innlegg. Det 

er også sendt en forespørsel til Helga-                     

Mari Tessem som er aktiv innenfor 

blodspor om hun kan kan bidra med et 

innlegg til artikkelen. 

Det er et ønske fra flere i styret at vi får 

en bedre struktur på møtene, og at 

agendaen ligger klar i god tid før møtene.  

Det er enighet om at vi ønsker sunne 

diskusjoner i klubben, uten at det skal bli 

personlig, og at vi alle må bidra til et godt 

samarbeid på tvers av alle grupper. 

Alle spørsmål eller innspill skal rettes til 

styret på e-post. 

 

 

 

 

 

Gunhild 
Habberstad 

 

 

 

Styret og RK 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styret og 
medlemmer 

    

 


